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Dream team makes operetta as it should to be.

Artistic duo Peter Cox (Music Director) and Marc Krone (Director) of the International Opera 
Productions' Der Zigeunerbaron, presented last week a convincing and authentic production. 
This Zigeunerbaron is strong and successful indeed. Sweeping, and full of nuance in both music and 
acting. Great drama, intimate moments and seeming light heartedness thanks to the excellent, for 
operetta exceptional, stage direction.

All this thanks to this duo and the cast, and musical ensemble (an eastern European orchestra with a 
western sound) ballet and soloists: Barinkay / Schargerl, Czipra / Schneider and Saffi / Rammeloo). 
We see great acting even in the tiniest ensemble-role in the farthest corner. 
Recommended!
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Dreamteam macht Operette, wie sie sein soll.

Künstler-Duo Peter Cox (Musicdirector) und Marc Krone (Regisseur) von der Internationalen Opern-
Produktion Zigeunerbaron¸ berzeugten vorige Woche mit einer authentischen Produktion.
Dieser Zigeunerbaron ist in der Tat stark und erfolgreich. Weitreichend nuanciert sowohl die Musik als auch 
das Schauspiel. Grofles Drama, intime Momente und scheinbare Unbeschwertheit Dank der hervorragenden, 
für Operette auflergewöhnlichen Regie.
Zu verdanken ist dies dem Leading Team und der Besetzung des musikalischen Ensembles (ein 
osteuropäisches Orchester mit einem westlichen Ton), des Balletts und der Solisten: Barinkay/Schagerl, 
Czipra/Schneider und Saffi/Rammeloo).  Wir sehen detailliertes und wunderbares Schauspiel selbst in der 
kleinsten Ensemble-Rolle in der hintersten Ecke. Recommended!!  Heißer Tipp!



